
ELECCIÓ A PONENT DE LA SECCIÓ D'ECONOMIA 
DE L'ATENEU BARCELONÈS (2023) 

 
CANDIDATURA DE MIQUEL ÀNGEL BARRABIA 

 

 
 

 Llicenciat en CIENCIES ECONÒMIQUES I EMPRESARIALS, per la 
Universitat de Barcelona (1983). 

 Llicenciat en DRET, per la Universitat de Barcelona, (1989). 
 FUNCIÓ GERENCIAL a (ESADE) (1992) 
 AUDITORIA DE COMPTES organitzat conjuntament per la UB i el Col·legi 

d’Economistes de Catalunya, per a l’accés al ROAC, de 1995 a 1997.  
  

Em podeu enviar les vostres propostes i suggeriments per mail a 
mabarrabia@gmail.cat 
 
Com adjunt al PONENT  , proposaré al PONENT D’ECONOMIA (2020/2023) JOAQUIM 
PERRAMON (Doctor en Economia per la Universitat de Barcelona UB) 
jperramon@economistes.com  
  

EXPERIÈNCIA PROFESSIONAL  
 Interventor delegat (control econòmic i financer) en els següents 

CONSORCIS CULTURALS en participació de l’Ajuntament de 
Barcelona, formant part del Consell d’administració l  : 

o Consorci de Mercat de les Flors de Barcelona.  
o Consorci de les Ciències Naturals de Barcelona  
o Consorci de l’Art Contemporani de Barcelona  
o Consorci de l’Auditori i Orquestra .  

  DIRECTOR DE SERVEIS DE RELACIONS EXTERNES de 
l'Ajuntament de Barcelona (de setembre de 2007 a setembre 2015) 

  DIRECTOR DE PLANIFICACIÓ I CONTROL DE LA GESTIÓ de 
l’Institut Barcelona Esports ((2004 al 2007) 

EXPERIENCIA DOCENT, he estat professor de postgraus, de les següents 
matèries :  

 Control, fiscalització i auditoria, a l’ESCOLA D’ADMINISTRACIÓ PÚBLICA 
DE CATALUNYA (EAPC) .   

 Gestió financera a l’empresa Pública a la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE 
BARCELONA (UAB) .  

  Anàlisis d’Estats financers ESCOLA ADMINISTRACIÓ D’EMPRESES (EAE)  



EXPERIENCIA A LA GESTIÓ DE l'ATENEU BARCELONES .   
 

 Tresorer a les Juntes Directives d’Oriol Bohigas (2007/2010) i del  Francesc 
Cabana (2010/2013).  

 Vocal a la Junta Directiva de Jordi Cassasas (2017/2021).  
 Coordinador de la tertúlia de ESPORTS I ATENEU del (2014 al 2020)  
 Membre de la tertúlia d’economia durant els primers anys .  
 Adjunt al ponent d’ECONOMIA Joaquim Perramon del 2020 al 2023 .   

 
 
PROPOSTES PER LA SECCIO D’ECONOMIA (2023 al 2026) 
 

 Cal aprofitar les iniciatives dels socis adscrits a la SE en tres àmbits: 
conferències o jornades proposades pels socis  altres activitats que vinculin 
economia i societat (com el cicles de cinema i economia) i creació d’un bon 
ambient comunitari a través de converses informals .   

 
 Donarem  continuïtat a les propostes que s’ha realitzat del 2020 al 2023, 

i que seguirà impulsant en  Joaquim Perramon com ADJUNT AL PONENT 
com són el cicle d’homenatge al professor Jordi Nadal amb la col·laboració en la 
Càtedra d’ Historia Econòmica de la UB  que s’ha realitzat aquest any o les 
conferencies organitzades conjuntament amb la societat Catalana 
d’Economia.  
 

 La  tertúlia d’economia que té una trajectòria de més de 15 anys i que es 
reuneix tots els mesos , si ho considera adient,  podrà organitzar actes de la 
secció d’Economia .  
 

 Considero adient que l’Ateneu faci xarxa amb altres entitats culturals com  
son MUSEUS, ESCOLES DE MUSICA, AUDITORIS, que ens poden explicar les 
seves experiències de gestió econòmica a través de la secció d’Economia.  

 
 Però sobre tot la secció ha de tractar sobre temes d'actualitat i fer-ho 

també des de la transversalitat i la interdisciplinarietat. L'economia es 
relaciona amb molts altres sabers: el medi ambient, la filosofia, la geografia, la 
història,  l'esport... Les conferències, en qualsevol cas, han de tractar totes les 
branques de l'economia. 

 

PROGRAMACIO 
 Activitats regulars organitzant vuit conferències anuals. 

  
 Es faran conferències per iniciativa dels socis adscrits a la secció, que 

participarien en l’organització de l’acte.  
 

 Sempre que sigui possible després de les conferencies proposo que fem una 
trobada al jardí o a la sala de converses.  
 

 Dues vegades a l’any s’hauria de realitzar una reunió dels socis adscrits a 
la secció i treballarem per augmentar les relacions personals. 
 

 En les properes setmanes fins i fins les eleccions de ponent espero les vostres 
propostes al mail mabarrabia@gmail.com per que entre tots fem una 
programació que tingui un bon nivell i que pugui interessar tothom.  


